
Romssa Sámi Searvi – Stivračoahkkima beavdegirji 

Tromsø Sameforening – Referat fra styremøte 
  
Áigi  /  Tid:   20.04.2015  kl.  19:00  

Báiki  /  Sted:      Bahpajavri  skuvla  /  Prestvannet  skole  

Boahtán  /  Tilstede:   Sauli  Guttorm,  Vidar  Andersen,  Piera  Heaika  Muotka  og  Hilde  Pedersen,  

Sylvia  Sollien,  Karl  Edvard  Urheim,  Tina  Øwre.  

Forfall:   Lene  Rødmyr,  Jon-Egil  Svinsås,  Camilla  Brattland,  Máret  H.  Stueng.  

Ášši/Sak  11.  2015  Til  orientering  –  mail  til  foreningen  
-  Internasjonal  uke  2015,  5.-13.  juni.  

-  Fest  på  1.  mai  –  invitasjon  til  å  delta  i  Tromsøs  venstreside,  fra  privatperson.  

Ášši/Sak  12.  2015  Kulturutvalget  
Kulturutvalget  var  innkalt  for  å  bli  enige  om  dets  mandat.  

Medlemmer  i  kulturutvalget:  Sylvia  Sollien,  Karl-Edvard  Urheim,  Tina  Øwre  møtte.  Marit  Stueng  møtte  ikke.  

Karl  E  Urheim  orienterte  om  mulige  nye  kulturprosjekter.  

Kulturutvalgets  mandat:  

- planlegge  arrangementer/kulturtiltak  i  regi  av  RSS  

- økonomisk  ansvar  ligger  hos  styret  i  RSS,  slik  at  søknader  må  gå  via  styret  og  få  godkjenning.  

Ihht.  RSS'  virksomhetsplan  ønsker  vi  å  ta  opp  tradisjonen  med  høstfest.  Vi  tar  sikte  på  25.-26.  september  

for  dette  og  sjekker  om  SSSR  vil  samarbeide  om  dette.  Info  ut  på  facebook-sida  og  -gruppa  der  vi  ber  om  

tips  og  tilbakemelding/ønsker.  

  

Kalle  Urheim  og  Tina  Øwre  forlot  møtet.  Sylvia  Sollien  fortsatte  møtet  som  vararepresentant  for  Lene.  

Ášši/Sak  13.  2015  Invitasjon  til  møte  med  Gàisi  
Gáisi  språksenter  v/Karin  Mannela  har  invitert  oss  til  møte  i  Lakselvbukt  5.  mai  kl  18-20,  sammen  med  

andre  samiske  foreninger  i  Tromsø,  for  å  informere  om  språksenterets  aktiviteter  og  planer.  

Styret  sier  ja  takk  og  ønsker  å  dra  utover.  

Ášši/Sak  14.  2015  Samisk  hus  
Sauli  og  Piera  Heaika  jobber  videre  med  denne  saken.  

Ášši/Sak  15.  2015  RSS'  historie  
Det  jobbes  videre  med  dette.  Lene  Antonsen  er  ansvarlig.  Vi  ønsker  å  få  tilbake  gamle  dokumenter  og  

eiendeler  som  tilhører  foreningen,  så  hvis  noen  kommer  over  noe,  si  fra/ta  vare  på  det  og  kontakt  Lene.  

Ášši/Sak  16.  2015  Medlemsinfo  
Vi  må  få  ut  et  informasjonsskriv  til  medlemmer  før  sommeren.  Sauli  og  Hilde  lager  dette.  

  

Møtet  hevet  kl  20:50.  

Referent  /  Čallit:  Hilde  Pedersen  


